
— Jan Marinus Wiersma, Hannes Swoboda, Kristian Vigenin, Reino Paasilinna i Adrian Severin, w imieniu
grupy PSE, w sprawie szczytu UE-Rosja w dniach 26-27 czerwca 2008 r. w Chanty-Mansyjsku
(B6-0300/2008),

— Daniel Cohn-Bendit, Bart Staes, Satu Hassi, Hélène Flautre, Marie Anne Isler Béguin i Angelika Beer,
w imieniu grupy Verts/ALE, w sprawie organizacji jedenastego szczytu UE-Rosja w dniach 26-27
czerwca 2008 r. w Chanty-Mansyjsku (B6-0301/2008).

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 5.5 protokołu z dnia 19.06.2008.

14. Tura pytań (pytania do Rady)

Parlament rozpatrzył szereg pytań do przedłożenia Radzie (B6-0161/2008).

Pytanie 1 (Robert Evans): Pasażerowie o ograniczonej sprawności ruchowej.

Janez Lenarčič (urzędujący Przewodniczący Rady) udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełnia-
jące, które skierowali Robert Evans, Emanuel Jardim Fernandes i Jörg Leichtfried.

Pytanie 2 (Marie Panayotopoulos-Cassiotou): wspólna polityka w zakresie imigracji i pracy nielegalnej.

Janez Lenarčič udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierowała Marie Panayo-
topoulos-Cassiotou.

Pytanie 3 (Marian Harkin): Bezpieczeństwo pacjentów.

Janez Lenarčič udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Marian Harkin
i Mairead McGuinness.

Pytanie 4 (Bernd Posselt): Zasada pomocniczości i przystąpienie do UE.

Janez Lenarčič udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Bernd Posselt,
Marian Harkin i Gay Mitchell.

Pytanie 5 (Dimitrios Papadimoulis): Światowy kryzys żywnościowy

Janez Lenarčič udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Dimitrios
Papadimoulis i Mairead McGuinness.

Pytanie 6 (Jim Higgins): Postępy dokonane w zakresie bezpieczeństwa drogowego.

Janez Lenarčič udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Jim Higgins,
Reinhard Rack i Gay Mitchell.

Pytanie 7 zostało odrzucone.

Pytanie 8 (Jörg Leichtfried): Nowy system opłat drogowych w Słowenii.

Janez Lenarčič udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Jörg Leicht-
fried i Reinhard Rack.

Odpowiedzi na pytania pozostawione bez odpowiedzi z braku czasu zostaną udzielone na piśmie (patrz
załącznik pełnego sprawozdania z obrad).

Tura pytań do Rady została zamknięta.

(Posiedzenie zostało zawieszone o godz. 19.00 i wznowione o 21.00.)
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PRZEWODNICTWO: Mario MAURO

Wiceprzewodniczący

15. Skład komisji i delegacji

Przewodniczący otrzymał od grup PPE-DE, PSE i UEN wnioski w sprawie następujących nominacji:

— komisja ENVI: Salvatore Tatarella

— komisja IMCO: Catiuscia Marini

— komisja ITRE: Amalia Sartori

— komisja REGI: Giovanni Robusti

— komisja CULT: Domenico Antonio Basile zamiast Salvatore Tatarelli

— komisja FEMM: Iva Zanicchi zamiast Amalii Sartori

— podkomisja ds. bezpieczeństwa i obrony: Stefano Zappalà

— Delegacja do Wspólnego Zgromadzenia Parlamentarnego AKP-UE: Mario Mauro

— Delegacja do spraw stosunków z państwami Maszreku: Giuseppe Gargani zamiast Francesco Musotto

— Delegacja do spraw stosunków ze Stanami Zjednoczonymi: Domenico Antonio Basile zamiast Salvatore
Tatarelli

— Delegacja do spraw stosunków z Chińską Republiką Ludową: Vito Bonsignore

— Delegacja ds. stosunków z Półwyspem Koreańskim: Giovanni Robusti

Niniejsze nominacje zostaną uznane za ratyfikowane, jeśli począwszy od chwili obecnej do zatwierdzenia
tego sprawozdania nie zostanie zgłoszone żadne zastrzeżenie.

16. Transport lądowy towarów niebezpiecznych ***II (debata)

Zalecenie do drugiego czytania w sprawie wspólnego stanowiska przyjętego przez Radę w celu przyjęcia
dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie transportu lądowego towarów niebezpiecznych
[06920/3/2008 — C6-0160/2008 — 2006/0278(COD)] — Komisja Transportu i Turystyki.
Sprawozdawca: Bogusław Liberadzki (A6-0227/2008)

Bogusław Liberadzki przedstawił zalecenie do drugiego czytania.

Głos zabrał Antonio Tajani (członek Komisji).

Głos zabrali: Renate Sommer, w imieniu grupy PPE-DE, Nathalie Griesbeck, w imieniu grupy ALDE, Eva
Lichtenberger, w imieniu grupy Verts/ALE, Jaromír Kohlíček, w imieniu grupy GUE/NGL, Robert Evans,
najpierw w sprawie nominacji Antonio Tajaniego na członka Komisji, oraz Silvia-Adriana Ţicău, w imieniu
grupy PSE.

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrali: Reinhard Rack i Wiesław Stefan Kuc.

Głos zabrali: Antonio Tajani i Bogusław Liberadzki.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 3.1 protokołu z dnia 19.06.2008.

17. Bezpieczeństwo infrastruktury drogowej ***I (debata)

Sprawozdanie w sprawie wniosku dotyczącego dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie
zarządzania bezpieczeństwem infrastruktury drogowej [COM(2006)0569 — C6-0331/2006 — 2006/
0182(COD)] — Komisja Transportu i Turystyki.
Sprawozdawca: Helmuth Markov (A6-0050/2008)
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